
PRIMARIA COMLIN T'I DOBROVAT

JT]DETT]L IASI

PROCT-TS VERBAI,

. Incheiat astazi 07.07.2025, ora 09 :00

Astazi ciata si ora de mai sus are loe la sediul Primariei Dobrovat, sedinta extraordinara

a Consiliglui Local I)obrovat, convocata prin f)ispozitia primarului nr. 9112025. cu urmatoarea

ordine de zi:

1. Proicct de hotarare privind aprobarea trecerii din domeniul public in domeniul

privat al UAT Comuna Dobrovat precum si aprobarea transmiterii acestuia, fara

plata, in proprietatea Manastirii Dobrovat

Proiect cle hotarare privind darea in lbiosinta gratuita catre Scoala Gimnaziala

Stefan cel Mare si Slant Dobrovat a bunurilor achizitionate prin proiectul "Dotarea

cu mobilier, rnateriale didactice si echipamente digitale a unitatilor de invatamant

preuniversitar si a unitatilor sonexe din Judetul lasi""

Proiect de hotarare privind incetarii dc drept a contractului de concesiune din UTR

4 in vederea radierii numarului cadastral si a cartii funciare

Proiect de hotarare privind stabilirea pretului la iarba cie coasa

Proiect de hotarare privind completarea listei de investitii

Proiect de hotarare privind aprobarea acordului de infratire intre Comuna Dobrovat,

judetul Iasi din Romania si Orasul Cornesti. I{aionul tlngheni din Republica

Moldova

7. Proiect de hotarare privind participoarea Ia programul transfiontalier

- Initiere hotarare pentru reducerea au 2Ao/o la impozitului pentru persoanele care

infium u seteaza aco statnentul din f-ata proprietatii

Sedinta estc statular organlzata.

La sedinta participa dnul primar Martinus Catalin Iulian, Patlagica Gaby secretar general si

Alexandru Petronela, inspector.

De asemeni la seiiinta participa dnii consilieri iocali Radu Llonstantin, tJreche Gavrila,

Martlare f)umitru, lacobute lonut, Roman Constantin, Mistreanu Dragos, Boboc Petru,

Sacaleanu llie, Chis George Iulian, Popistasu Vasile. Balasanu Ioan.

Dnul primar da citire Dispozitiei cie convocare a sedintei extraorciinare nr. 9l ,2025 si a ordinei

de zi.

I)nul presedinte supune la vot ordinea de zi cu completarea prezentarii despre evenimentul

sportiv din perioada31.07.2l)25-03.08.2025, se aproba cu unanimitate de voturi.

Dnul presedinte supune la vot procesul verbal anterior, se aproba cu unanimitate de voturi.
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Dr-ru i primar pr ezinta aciresa organizato ruiu i even imentului sportiv.

Reprezentantul Asociatiei Cluh Sportiv Aristhrottle prezinta evenimentul sporliv ce va avea

loc pe raz.alocalitatii pe data de 01.08.2025.

Dnul ing. Dima prezinta traseul cu ocolirea sitului arheoiogic.

Au loc discutii pe rnarginda acestui subiect.

Dnul preseclinte supune la vct acordarea avizului pentnl desflasurarea evenimentului sportiv se

aproba cu unanimitate de voturi.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare ru. 52 privind trecerea terenului din domeniul

public in domeniui privat si transmiterea asesiuia ivianas'tirii i)obrovai.

l)nul presedinte supune la vot proiectul de hotarare m. 52 se aproba cu unanimitate de voturi.

Dnul primar da citire proiectulr-ri de hotarare nr. 53 privind predarea mohiliemlui scolii clin

localitate.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr. 53 se aproha cu unanimitate de voturi "

Dnui prirnar da citire proiectului de hotarare nr. 54 privinci radierea numaruiui cadastral si a

cartii tunciare din UTR 4.

Dnul prese<linte supune la vot proiectul de hotarare nr. 54 se aproba cu unanimitate de voturi.

Dnul primar da citire proiectuiui de hotarare nr. 55 privind stabiiirea pretuiui la iarba de coasa.

Dnul primar propune o comisie care sa mearga in avans ca sa delimiteze cate un ha de iarba iar

cancl se va c1a iarba va fi mai usor, sa se dea un coeficient de reducere unde iarba este de proasta

calitate.Se propune pretul cie anul trecut de 200 lei. Se propune un termen de o saptamana

pentru a cosi claca nu se coseste se incredinteaza supratata respectiva'altei persoane cu 100 lei.

Dnul Mistreanu propune intocmirea unui contract cu aceste modificari.

Au loc discutii pe acest subiect.

Dntrl primar propune data de vineri ora 12 pentru depunerea cererii iar cei care nu au venit pana

vineri sa vina sa primeasca iarha daca mai ramane disponihila Propune diminuarea

supralttelor daca sunt mai multe cereri sa primeasca toata lutea, sa se dea iartra in ordinea

cererilor.

Dnul primar propune ca cei care solicita sa fie verificati daca detin animale, prioritate au cei cu

animale.

Se trece la propuneri pentru comisie, pe linga dnul ing Dima si 'Ioma Mihai, dnii consilieri

Iacobuta, Radu, Roman, Sacaleanu si Mistreanu vor face parte din comisie.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr. 55 se aproba cu unanimitate de voturi.

Dnul primar prezinta programul transfrontalier, acordul de infiatire cu o comuna din Republica

Moldova. Se doreste achizitia unei autospeciala pentru incendii si sa fie dotata cu nacela si

cistema dc apa.
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Au loc discutii pe marginea acestui subiect. Se propune achizitionarea si a unui utilaj pentru

spatii verzi multilunctional cu perie si alte dotari. urr utilai multifunctional care sa coste mai
putin, de curatare a santurilor de crengi, introducerea in lista de investiii si achizitionarea

acestor utilaje.

Dnul primar prezinta bugetul. deficitul bugetar de 248.000 lei, cofinantarile la proiecte, sunl

doua moduri, un imprumtrt cu dobanzile afbrente sau parcele scoase la licitatie pentru vanzare,

nu se.poate opr:i apa si canalizarea. sunt sume mari, la traiisa de plata trebuie pusa si

cofinantarea proprie, toate proiectele trebuie sa mearga inainte. La consultanla se vor plati

proiectele doar daca se obtine tlnantarea. Dnul primar precizeaza ca cotele de finantere vor
creste, precizeaza ca Consiliul Judetean Iasi a dat 270.000 lei comunei Dobrovat. este o suma

mica dar eficienta.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare nr" 56 privind rectificarea bugetului de venituri si

cdreltuieli si completarea listei de investitii.

Dnul primar precizea:za ca proiectul cu cele 11 drumuri a ajuns la comisia tehnico-economica,

CNI desemrrodza proiectanti care nu sunt din judetul Iasi si proiecteaza pe documentatiile
tehnioe de aceea apar modificari de proiectare.

Au loc discutii pe marginea acestui subiect.

Dnul presedinte supune la vot proiectul dt: hotarare ru'. 56 se aproba cu unanimitate de voturi.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare nr.57 privind aprobarea acordului de infratire.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr" 57 se aproba cu unanimitate de voturi.

Dnul primar cia citire proiectului de hotarare nr" 58 privind prograrnul transfrontalier.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr. 58 se aproba cu unanimitate de voturi.

Dnul primar da citire solicitarilor dlor Aflori si Chirac penlru prelungirea cu un termen cle 3

luni incepand cu astazi.

Dnul presedinte supune la vot prelungirea se aproba cu unanimitate de voturi.

Dnul primar da citire soiicitarii dlui Axinte pentru concesiune luciu apa.

f)nul presedinte supune la vot solioitarea, se aproba cu initierea demersurilor pentru

concesionare.

Dnul Mistreanu precizeaza ca sunt cladiri neintretinute la ferma, sa fie instiintati proprietarii si

ar trebui impozitate mai mult.

Dnnl primar precizea'za ca proprietarul doreste schimbarea acoperisurijor si realizarea

i nvestitiei de panouri lbtovoltaice.

Dnul Mistreann intreaba de iin'orul captat in Pahomia.

Dnul primar prccizeaza ca exista bazitul. este lacut santul cu buldoexcavatorul dar trebuie

tacut santul manual pdn padure, exista teava pentru a o pune doar trebuie sa fie facuta sapatura

manuala, este teava iar cand este facuta sapatura manuala se pune teava.



Dnul prirnar precizeaza ca initiativele se preiau dar trebuie si participare, implicare din partea

cetatenilor.

f)nrrl primar intiaza proiect de hotarare privind reducerera de 20ok pentru persoanele care

intiumuseteaza spatiul din fata proprietatii, stabilirea unei comisii pentru a merge pe teren si a
stabili cetatenii care vor beneficia de reducere.

Au loc <tiscutii pe marginea acestui subiect.

Dnul Roman precizeuza ca sunt case care sunt abandonate.

Dnul primar precizeaza ca sunt lucrari la apa si canalizare, se doreste preluarea zonelor de la

sant pana la gard si intocmirea unui proiect pentru infrumusetarea zonei iar la drumul judetean

dupa finalizarea proiectului de apa si canalizare se vor l'ace si ac<llo lucrari de infrumusetare,
santuri betonate, plantare de arubusti si gazon.

Dnul primar prezinta modalitatea de a obtine avizele pentru proiecte.

Dnul Sacaleanu intreaba de iluminatul public.

Dnul primar precizvaza ca exista vegetatie care trebuie taiata de aceea nu functioncaza
iluminatul public.

Au loc discutii pe marginea acestui subiect.

Dnul presedinte declara inchise lucrarile sedintei extraordinare.

Presedinte sedinta, Intocmil,

Alexandru Petronela

Secretar general,


